
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll från styrelsemöte 

Tid: 21-09-21 kl. 18:00-19:00  

Plats: Hemma hos Per Böe 

 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com) Förhindrad 

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) Går in för Henrik 

Lena Bohlin (lena.k.bohlin@gmail.com) 

 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Sekreterare, Sara 

3. Val av justeringsman  

Styrelsen beslutar att välja Per 

4. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen  

5. Föregående mötesprotokoll 21-08-31. 
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Styrelsen beslutar godkänner mötesprotokollet 21-08-31.  

6. Kassarapport  

Styrelsen beslutar att godkänna kassarapporten. I kassa finns 768 836,40 kr. 2 har ej 

betalt medlemsavgiften ännu. Frågan drivs nu vidare av Byfjorden finans. 

Pappersfakturor skickas ut. 

7. Brygga på Sundsstrand?  

Enkät utskickad, skicka påminnelse. Styrelsen beslutar att följa upp enkäten vid nästa 

möte. 

8. Belysning, Uddevalla energi. 

Lennart Quannerstedt och J-O har nyligen åkt över området och kontrollerat vilka lampor 

som är trasiga. Uddevalla energi (Philips) har tagit på sig att byta alla glas på etapp 2 pga att 

packningarna är trasiga. Styrelsen följer upp bytet vid nästa möte. 

9. Betesmark 

Datum för uppstart av röjning av betesyta beslutas efter städdagen. 

Styrelsen beslutar att köpa in en röjsåg till för en kostnad på ca 12 000 kr. 

10. Städdag 21-10-09 

Påminnelse till alla boende via mailutskick och facebook.  

Skyltar kommer sättas upp i veckan.  

Skogsröjarna kommer innan och tar ner sly för att röjas bort på städdagen. 

Anlitar ny firma för avhämtning. 

Påminna om att sopkvastar saknas på lekplatserna. 

Köpa in sopsäckar. 

Bara skräp i sopsäckar, inget ogräs. 

J-O beställer grus läggs vid seven24 och ett lass vid stigen. 

Styrelsen beslutar att följa upp resultatet av städdagen vid nästa möte. 

11. Övergångsställen? Målade? 



Styrelsen lämnar frågan vidare till årsmötet. 

12. Övriga frågor. 

13. Nästa styrelsemöte  

Styrelsen beslutar att nästa möte blir 16/11 hemma hos Glenn. 

  

Sara Ejnell Svensson Ordförande ____________________ 

Per Böe Justeringsman  ____________________ 

Sara Ejnell Svensson Sekreterare ____________________ 

 

 

 

 


